

Appetit auf Schweizer Spezialitäten?

Die Snack Box begleitet Sie auf Ihrer Reise und kommt beim kleinen Hunger wie gerufen – auch, weil man sie immer wieder auffüllen kann.
Gute Fahrt – und guten Appetit!

A taste for Swiss specialities?

You'll take the Snack Box with you on your journey to satisfy those hunger pangs – and you can repeatedly top it up.
Bon voyage – and bon appetit!



Grand Tour of Switzerland.



Das Beste der Schweiz.

Auf der Grand Tour of Switzerland entdecken Sie die schönsten Gegenden der Schweiz. Der rund 1600 Kilometer lange Road Trip führt über 5 Alpenpässe, an 22 Seen entlang und zu 12 UNESCO-Welterbestätten und zeigt Ihnen, wie abwechslungsreich, vielfältig und spektakulär unser Land ist – landschaftlich, kulturell und kulinarisch.

The Best of Switzerland.

Discover Switzerland's most attractive regions on the Grand Tour of Switzerland. The road trip, which covers approximately 1,600 kilometres, will take you over 5 Alpine passes, along 22 lakes and to 12 UNESCO World Heritage properties, showing you just how varied, diverse and spectacular our country is – in terms of landscape, culture and cuisine.

MySwitzerland.com/grandtour



SNACK BOX

Erleben Sie die kulinarische Vielfalt der Schweiz.

Experience the culinary diversity of Switzerland.

Symbolbild / Image of symbol



